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MEMO 

 

 

Aan : gemeenteraad 

 

Van :   Programmamanagers, Eric Gussekloo 

 

Datum 

 

Onderwerp 

 

: 

 

: 

 

16 oktober 2017 

 

Technische vragenronde begroting 2018 (10 oktober 2017) 

 

 

Geachte raadsleden, 

 

Op 10 oktober jl. was er gelegenheid  om technische vragen te stellen over de begroting. De meeste 

vragen hebben wij kunnen beantwoorden. Dat u de moeite had genomen om erg gedetailleerde 

vragen vooraf op papier te zetten, heeft daarbij erg geholpen. 

In dit memo treft u aan: 

- de antwoorden aan op de vragen die op 10 oktober onbeantwoord zijn gebleven 

- een overzicht van de toezeggingen.  

 

Ontwikkelprogramma plattelandsontwikkeling 

Vraag: 
Wat doen we voor de 
volgende activiteit? 
Initiatiefnemers van nieuwe 
activiteiten in het buitengebied 
helpen bij de ontwikkeling 
hiervan 

Antwoord: 
Initiatiefnemers worden geïnformeerd over de mogelijkheden via 1 
op 1-contacten en algemene voorlichting (bewustwording via 
bijvoorbeeld een Berkellanddag). Ook is informatie beschikbaar 
via factsheets die ook via de website kunnen worden benaderd. 
De mogelijkheden voor functieverandering worden verwerkt in het 
nieuwe bestemmingsplan voor het buitengebied van Berkelland. 
Informatieverschaffing is een onderdeel van de lopende 
werkzaamheden van onder meer de Teams dienstverlening 
omgeving en de Gebiedsteams. 
 

 

Samenwerkingspartijen 

Vraag: 
De Laarberg heeft 20 ha aan 
potentiële capaciteit 
geschrapt. Onlangs bij een 
presentatie van de Laarberg 
werd aangegeven dat er een 
bestemmingsplanwijziging 
komt voor meer ha op de 
Laarberg. 

Antwoord: 
De 20 ha geschrapte (zachte) plancapaciteit is ingezet om 
biobased economy, een zonnepark, waterberging, groen en een 
Groot Hoornwerk mogelijk te maken. Hiervoor zijn 
bestemmingsplannen vastgesteld. Globaal gaat het daarbij om de 
gronden ten noorden van de Circumvallatielinie. 
 
Binnen de vastgestelde structuurvisie en het masterplan voor de 
Laarberg liggen daarnaast nog de nodige ha (circa 35) die 
bedoeld zijn voor grootschalige bedrijvigheid waarbij hoge 
milieucategorieën niet zijn uitgesloten. Daarvoor geldt echter nog 
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geen bedrijvenbestemming. Doel is om voor een perceel ter 
grootte van circa 15 ha – aangrenzend aan bestaande bebouwing 
– nu een bestemmingsplan in procedure te brengen. Dat is nodig 
om in te kunnen spelen op de behoefte. Gebiedsonderneming 
Laarberg is qua grote kavels namelijk bijna uitverkocht. 
 
NB 
Uitgebreide informatie kunt u vinden in de jaarstukken en 
begroting van de onderneming. Deze stukken worden altijd 
vertrouwelijk via de griffie ter inzage gelegd voor raadsleden 

 

Bedrijfsvoering (privacy en informatieveiligheid) 

Vraag: 
Kunt u aangeven of er 
maatregelen zijn genomen op 
technisch vlak en op 
bewustwording? Is er 
aandacht voor zowel 
personeel, externe 
inhuurkrachten als het 
bestuur? 

Antwoord:  
Ja, wij hebben technische maatregelen getroffen en ook is er 
aandacht voor bewustwording. 
Privacybescherming en informatiebeveiliging bestaat namelijk uit 
een stelsel van maatregelen (organisatorisch, procedureel en 
technisch). Om ons voor te bereiden op de invoering van de AVG 
zijn we al in 2016 gestart met een projectgroep privacy.  
De projectgroep heeft afgelopen jaar een globale inventarisatie 
van gegevensverwerkingen gedaan en er is een start gemaakt 
met bewustwording. Het belang van privacybescherming 
onderkennen wij.  Daarvoor is per 1 september 2017 extra 
formatie vrijgemaakt voor een coördinator privacybescherming en 
informatiebeveiliging.  
 
Vanaf 2017 zullen wij verplicht jaarlijks bestuurlijke 
verantwoording afleggen over informatieveiligheid aan 
ketenpartners en gemeenteraad. 

 

Toezeggingen 

Vraag: 
Wij missen de vergelijking (in 
cijfers) met voorgaande jaren, 
waardoor een trend inzichtelijk 
kan worden 

Gegeven antwoord: 
In de begroting 2018 is de informatie op een andere manier 
gepresenteerd dan bij de begroting 2017. Meer op 
activiteitenniveau. Dit sluit aan bij de wens van de gemeenteraad 
om betere sturingsmogelijkheden te hebben.  
Daardoor is echter ook de vergelijking met voorgaande jaren 
lastig. 
 
Toegezegd: 
We doen een poging om de cijfers van 2016 en 2017 op eenzelfde 
manier te presenteren, zodat ze beter vergelijkbaar zijn. 
Als dat lukt, krijgt de gemeenteraad een nieuwe versie van de 
begroting toegestuurd.  
 

Vraag: 
Jaarlijks vraagt de raad of de 
langdurige leningen 
herfinancierd kunnen worden 
of extra worden afgelost. Kunt 
u ons een memo’tje sturen 
hoe we deze leningen sneller 
kunnen aflossen en wat de 
voor- en nadelen daarvan 
zijn? 
 

Gegeven antwoord/toegezegd: 
Regelmatig houden we onze leningportefeuille tegen het licht. 
Zodra we dat weer hebben gedaan, informeren we de 
gemeenteraad. 
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Vraag: 
Bij het ontwikkelprogramma 
Economie en 
werkgelegenheid staat bij de 
lasten: ‘rente en afschrijving 
van het programma energie 
en duurzaamheid’. Dit staat 
hier toch verkeerd? 
 

Gegeven antwoord/toegezegd: 
Klopt, passen we aan. 

Vraag: 
Waarom zijn er bij het 
ontwikkelprogramma 
Omgevingswet geen kosten 
opgenomen. 

Gegeven antwoord: 
Volgens een rekentool van de VNG is meer dan € 1,7 miljoen  
nodig voor de implementatie van de Omgevingswet. Dat bedrag is 
niet ineens nodig en afhankelijk van de datum van 
inwerkingtreding en de ambitie van de gemeente. Bij de 
voorjaarsnota 2017 is daarom alvast besloten om € 577.564 te 
bestemmen voor de invoeringskosten van de Omgevingswet.  
 
Toegezegd: 
Als er toch een nieuwe versie van de begroting komt (zie hiervoor) 
zullen we bij dit ontwikkelprogramma een budget opnemen. 
 

Vraag: 
Is ergens inzichtelijk of het 
aantal toeristen jaarlijks 
toeneemt of afneemt? 
 

Gegeven antwoord/toegezegd: 
Ja, dat kunt u vinden in de monitor Recreatie en Toerisme. Wij 
zullen die toesturen (bijgevoegd). 
 

Vraag: 
Ik mis een overzicht vwat we 
komend jaar in 2018 allemaal 
nieuw gaan doen. 

Gegeven antwoord: 
Dat overzicht is er inderdaad niet. (behalve bij de investeringslijst) 
 
Toegezegd: 
Nemen we mee bij de begroting 2019. 
 

Vraag: 
Onlangs heb ik gevraagd wat 
de totale personeelskosten 
zijn. Mij is verteld dat dit rond 
de 19 miljoen is. Waar kan ik 
deze in de begroting vinden? 

Gegeven antwoord: 
Niet als totaalsom. Het is een optelsom van alle bij de 
programmalijnen vermelde loonkosten. 
 
 

 

 

 

 

 

 


